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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Csák János, kultúráért és innovációért felelős 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hány doktorandusz hallgató részesül jelenleg állami 
ösztöndíjban?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Mint bizonyára Ön is tudja, a doktorandusz hallgatók ösztöndíja évek óta változatlan. Mindez a
jelenlegi  inflációs  környezetben  már  kezdi  ellehetetleníteni  az  ösztöndíjas  doktoranduszok
megélhetését. Meggyőződésem, hogy az ösztöndíjas doktoranduszok juttatásainak megemelése nem
okozna kezelhetetlen helyzetet a költségvetésben. A pontos helyzetkép feltárása érdekében azonban
elengedhetetlen tudni, hogy pontosan hány fő kap jelenleg havi 140 ezer forintos, és hány fő kap
jelenleg 180 ezer forintos ösztöndíjat, ilyen nyilvános adat azonban nem létezik.

Mindezek alapján a következő kérdéssel fordulok Önhöz:

1. Jelenleg hány olyan doktori hallgató van, aki magyar állami ösztöndíjban részesül?

2. Közülük hányan részesülnek a komplex vizsga előtti, első négy félévben (képzési és kutatási
szakasz) járó 140 ezer forintos ösztöndíjban, illetve hányan a komplex vizsga után, az utolsó
négy félévben (kutatási és disszertációs szakasz) járó 180 ezer forintos ösztöndíjban?

Várom érdemi válaszát!

Tisztelettel,

Szabó Szabolcs


